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Zápis z mimoriadneho rokovania Výboru – 1. časť 

Vedenie rokovania: MUDr. Hedviga Pivovarníková, prezidentka SSKB 
Zápis: MUDr. Daniel Magula, CSc., vedecký sekretár 
Dátum konania: 3. 10. 2023 – utorok  
Čas: 14:00 hod. – 15:00 hod. 
Miesto: ONLINE rokovanie 

Prítomní účastníci 

Výbor 

MUDr. Hedviga PIVOVARNÍKOVÁ (hPIV) 
MUDr. Daniel MAGULA, CSc. (dMAG) 
MUDr. Peter SEČNÍK, PhD. (pSEČ) 
RNDr. Mgr. Marko KAPALLA, PhD. (mKAP) 
Ing. Vladimír HERIBAN, PhD., MBA, MSc. (vHER) 
MUDr. Jana ŠALIGOVÁ (jŠAL) 

RNDr. Mária KAČÁNIOVÁ (mKAČ) 
Ing. Jana NETRIOVÁ, PhD., MPH (jNET) 

Prizvaní  neboli 

Dozorná rada  

Neprítomní účastníci 

Výbor  

Dozorná rada 
MUDr. Mária OSTROŽLÍKOVÁ (mOST)  
Ing. Beáta HVOZDOVIČOVÁ, MBA (bHVO) 
MUDr. Milan REBEK (mREB) 

 

Navrhnutý program 

 Privítanie prítomných (hPIV) 
 Aktuálne zhodnotenie stavu príprav odbornej konferencie LABKVALITA 2023 

a vzniknutých problémov v súvislosti s organizáciou konferencie  – hPIV 
 Diskusia 

Privítanie prítomných 

Prezidentka hPIV – privítanie prítomných členov Výboru na mimoriadnom rokovaní Výboru SSKB, 
cieľom ktorého je riešiť problémy, ktoré vznikli v súvislosti s organizovaním konferencie 
LABKVALITA 2023. hPIV konštatovala, že výbor je uznášaniaschopný, pripojení sú všetci členovia 
Výboru SSKB. 

Zhodnotenie stavu príprav LABKVALITY 2023  

Aktuálne informácie o priebehu príprav konferencie LABKVALITA 2023 

hPIV informovala, že doposiaľ nemáme spätnú väzbu MedTech-u k listom (prof. Glasa za SLS, Ing. 
Danková za SK-MED), ktoré boli zaslané s cieľom prehodnotiť ich negatívne stanovisko k účasti 
diagnostických spoločností ako sponzorov. Zdá sa, že MedTech už asi pôvodné stanovisko 
nezmení. Pre konferenciu to znamená, že sa nebude môcť zúčastniť 10 spoločností s podporou 
podujatia, čo znamená aj značný finančný prepad v rozpočte podujatia. Pokiaľ by do piatku bolo 
doručené kladné stanovisko MedTech-u, viaceré odstúpivšie spoločnosti by vedeli ešte 
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prehodnotiť svoju účasť a podporu konferencie aj v piatok tohto týždňa.  Predsedníčka S-EDMA 
dala tiež pokyn, aby sa neprihlasovali spoločnosti zo SEDMA. 

hPIV sa informovala sa u členov, ktorým sa podarilo získať alternatívnych sponzorov podujatia. 
Okrem tých sponzorov, ktorí nie sú viazaní etickými pravidlami MedTech-u, sa podarilo získať 
finančnú podporu spoločnosti SEBIA (mKAČ), Roner a Amedis (pSEČ), prísľuby na podporu sú od 
hPIV a vHER. Ostatným členom sa nepodarilo ani po oslovení získať ďalších (alternatívnych) 
sponzorov. 

mKAČ . informovala, že v súčasnosti je k dispozícii prisľúbených 10 151,50 €, pričom pôvodne 
plánované výdavky sú na úrovni 27 000 €. 

Členovia výboru sa dohodli, že bude potrebné „zosekať“ pôvodne plánované niektoré výdavky, 
čo by prinieslo zníženie pôvodne počítaných nákladov. Boli by to výdavky týkajúce sa coffee-
breakov, nápojového bufetu, plánovaného programu na spoločenských večeriach, ubytovania 
členov výboru, a i., ale aj opakovaného jednania s hotelom o dodatočných možných zľavách. Tým 
by sa významne mohol znížiť (vrátane novo dohodnutých príjmov) deficit podujatia. 

mKAČ pripraví na najbližšie rokovanie vo štvrtok 5. 10. podľa týchto údajov nový rozpočet 
s výškou deficitu. 

SSKB môže využiť na zníženie deficitu aj finančné prostriedky, ktoré sú k dispozícia na účte SSKB. 
Presnú sumu bude treba vyšpecifikovať, podľa údaju hospodárky jNET bolo na účte k 30. 4. 2023 
9090 €. 

hPIV zároveň informovala, že po telefonickom rozhovore s riaditeľkou SLS PhDr. Mácovou je 
prísľub, že SLS na preklenutie deficitu môže poskytnúť  pôžičku, aby sa pripravované podujatie 
mohlo v konečnom dôsledku uskutočniť. Pôžičku by bolo potrebné z budúcich príjmov a ziskov 
vrátiť Slovenskej lekárskej spoločnosti do roka. 

K tomu prebehla diskusia, akú výšku deficitu jednotliví členovia výboru pripúšťajú, aby sa mohlo 
podujatie uskutočniť a či sme schopní z budúcich príjmov v priebehu roka tento deficit vyrovnať. 
Predbežný skeptický pohľad predostreli mKAČ, jŠAL, ostatní členovia sú za to, aby sa LABKVALITA 
2023 uskutočnila a budú hľadať ďalšie možnosti zníženia, resp. odstránenia deficitu. 

Pokračovanie mimoriadneho rokovania Výboru SSKB je naplánované na štvrtok 5. 10. 2023 
(2.časť) o 14:00 hod., link na rokovanie bol zaslaný členom výboru zo strany prezidentky SSKB. 

Rôzne 

Úlohy z predchádzajúceho riadneho rokovania Výboru SSKB, ktoré neboli realizované a netýkajú 
sa bezprostredných príprav konferencie LABKVALITA 2023 – zostávajú nezmenené (tak, ako boli 
uvedené v zápisnici z 25.9.2023)  

Predbežný termín a miesto nasledujúceho Výboru 

Termín najbližšieho mimoriadneho rokovania Výboru SSKB – 5. 10. 2023 o 14:00 hod. online. 
Termín rokovania Výboru SSKB  v rámci konferencie LABKVALITa  – 8. 10. 2023 (nedeľa) o 13:00 
hod. (predsunutie termínu o hodinu skôr, ako bolo pôvodne dohodnuté 25. 9. 2023). 


